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RM.0002.8.10.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 10/2019 

z X Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 27 września 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia X sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 11.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza X sesji wybrano radną: Halinę Wawrzyniak. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. Następnie poinformował, że Pan Jan 

Lech Bladowski wycofał swoją rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, w związku z czym należy wycofać dwie uchwały umieszczone w porządku obrad 

sesji, gdyż podjęcie ich jest bezzasadne. Uchwały podlegające wycofaniu z porządku obrad to: 

Uchwała Nr X/47/2019 w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz Uchwała Nr X/48/2019 zmieniająca 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu osobowego oraz wyboru 

przewodniczącego. 

Radni przegłosowali zmiany zaproponowane przez Pana Przewodniczącego. Za ich przyjęciem 

zagłosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad z przyjętymi wcześniej zmianami i 

poddał jego brzmienie pod głosowanie.  

– Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

– Protokół z sesji IX Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami, powiedział m.in., że: podpisał wraz 

z Panią Skarbnik w Urzędzie Marszałkowskim umowę na dofinansowanie budowy placu zabaw w 

miejscowości Lubsin oraz na dofinansowanie dobudowy odcinka drogi w miejscowości Trojaczek; 

brał udział w spotkaniu z lekarzami weterynarii – wojewódzkim i powiatowym, którego tematem 

było zagrożenie pomorem świń; brał udział w organizacji i obchodach „Dni Piotrkowa 

Kujawskiego”; brał udział w obchodach „Dnia Seniora”, które odbyły się w Piotrkowie Kujawskim; 
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brał udział w spotkaniu z pracownikami obsługi szkół oraz z seniorami w miejscowości Kleczew; 

wraz z Radnymi z Wójcina i Bycza oraz sołtysami z: Połajewa, Rudzka Małego, Wójcina, Gradowa, 

Kóz, Bycza i Wincentowa braliśmy udział w rozmowach dotyczących tworzenia nowych linii 

autobusowych. W wyniku tych zabiegów uruchomiono linię autobusową do Połajewa przez Rudzk 

Duży, Dębołękę oraz Szewce, trwają rozmowy na temat jej przedłużenia na Przewóz i Nową Wieś, 

od 1 października rusza także przedłużenie linii z Inowrocławia do Józefowa i Teodorowa. W 

kwestii modyfikacji godzin przyjazdów i odjazdów autobusów będą trwały dalsze rozmowy. 

Ponadto Burmistrz brał udział w spotkaniu w Połajewie, rozmawiał z firmami, które mają zamiar 

otworzyć na terenie naszej gminy farmy fotowoltaiczne; brał udział w Dożynkach Gminno-

Parafialnych; brał udział w Dożynkach w Kozach i w Połajewie oraz w Topólce; dokonano 

uroczystego otwarcia oczyszczalni ścieków; brał udział w dożynkach gminnych organizowanych 

przez Zarząd Gminny KGW; uczestniczył w uroczystości otwarcia nowej siedziby KRUS w 

Radziejowie; dokonano dwóch oprysków insektów przy nielegalnym wysypisku śmieci w Nowej 

Wsi. Burmistrz poinformował, że zakończono następujące inwestycje: budowa oczyszczalni 

ścieków, zakończono budowy odcinków dróg asfaltowych w miejscowościach: Teodorowo, Malina, 

Trojaczek, Wójcin, Anusin, Dębołęka, Kaspral, Słuchaj, Wincentowo; zakupiono kosze na boisko 

przy skyteparku; wykonano utwardzenie placu przy szkole podstawowej w Dębołece; wykonano 

przepust; skruszono gruz i rozwieziono go na drogi gminne; zakończono projekty na budowę 

kanalizacji w ulicach: Topolowej i Poduchownej. Burmistrz wymienił także zadani w realizacji: 

przebudowa kotłowni gazowej w szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim; budowa placów 

zabaw pry szkołach w Dębołęce i Piotrkowie Kujawskim; trwają remonty świetlic wiejskich w 

Jerzycach i w Lubsinie; opracowanie dokumentacji na linie wodociągowe: między ulicami 

Włocławską a Zatorze oraz między miejscowościami Jurkowo i Jerzyce; zostały złożone wnioski na 

dofinansowanie przebudowy ulic: Akacjowa i Wesoła i dokończenia budowy ulicy Wiśniowej; 

złożono wnioski na zadrzewianie oraz utylizację azbestu; trwają prace nad organizacją 

rozmieszczenia przystanków autobusowych. 

  

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że brał udział w spotkaniu z pracownikami szkoły oraz 

Burmistrzem i Dyrektorem ZE-AS, wraz z Burmistrzem brał udział w „Dniach Piotrkowa 

Kujawskiego oraz w Dożynkach, brał udział w uroczystości otwarcia oczyszczalni ścieków, w 

spotkaniu z sołtysami i radnymi z terenów Bycza, Gradowa, Wójcina i Kóz w sprawie dojazdów 

młodzieży do szkół. 

 

Ad. 8 a-j 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że zgodnie z przepisami Rada Miejska w Piotrkowie Kujawskim 
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musi wybrać jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Radziejowie na kadencję 2020-2023 oraz, że 

zespół do spraw zaopiniowania zgłoszonego kandydata na ławnika sądowego, który ma być 

powołany na X sesji będzie wnioskował do Komendanta Wojewódzkiego Policji o zaopiniowanie 

kandydata i przedstawi niniejszą opinię na kolejnej sesji, przed przystąpieniem do głosowania 

dotyczącego wyboru ławnika. Powiedział także, że zgłoszono jedną kandydaturę – Pani Wandy 

Krystyny Wiatrowskiej. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/47/2019  w sprawie powołania zespołu do spraw 

zaopiniowania zgłoszonego kandydata na ławnika sądowego. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/47/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/48/2019  w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/48/2019 została przyjęta. 

- Pan Sławomir Kawczyński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że w 

dniu 4 czerwca 2019 r. została do Rady Miejskiej złożona petycja od firmy Szulc Efekt sp. z o.o. w 

Warszawie. Komisja, której Pan Kawczyński jest przewodniczącym zajęła się rozpatrzeniem 

niniejszej petycji. Petycja ta zawierała zaplanowania postępowania w trybie ustawy Prawo zamówień 

publicznych w przedmiocie modernizacji parku maszynowego z uwzględnieniem wykorzystania 

paliw ekologicznych. Powiedział, że petycja ta została rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji negatywnie z uwagi na brak środków finansowych wyznaczonych w budżecie oraz braku 

możliwości ich wyznaczenia w dacie złożenia petycji. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zmiany zaproponowane w petycji nie są możliwe obecnie do 

zrealizowania, a obecny tabor maszynowy jest nadal w użytku. Dodał, że w momencie konieczności 

wymiany taboru zostanie to wzięte pod uwagę. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/49/2019  w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/49/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/50/2019  w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-2023. 

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do uchwały Nr X/50/2019. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy przyjęcie Programu Rewitalizacji spowoduje, że pojawią się 

jakieś nowe formy aktywności zawodowej? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że Program ten po przyjęciu będzie przesłany do Urzędu 

Marsząłkowskiego do zbadania pod kontem pozyskiwania środków unijnych. Opinia ta będzie 

wiążąca przy udziale naszej gminy w programach czy konkursach. Gdyby Urząd Marszałkowski 
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stwierdził, że są tu kwestie wymagające poprawy, wówczas Program powróci pod obrady Rady 

Miejskiej. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ciężka praca osób, które współpracowały przy tworzeniu 

Programu nie kończy pracy nad nim. Rozpoczyna się obecnie praca nad dostosowaniem go do wciąż 

zmieniających się przepisów. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 13 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/50/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/51/2019  w sprawie wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/51/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/52/2019  w sprawie warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawki procentowej od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, 

zabudowanych na cele mieszkaniowe, w prawo własności tych gruntów. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że z prawa wynikającego z podjęcia w/w uchwały mogą 

skorzystać 23 rodziny, a łączna opłata z tytułu wykupu tych gruntów to 13.064,40 zł. Przy 

udzielonej bonifikacie – płatności jednorazowej jest to kwota 7.838,64 zł. Jeśli zatem te osoby 

skorzystają z bonifikaty 60%-wej to wniosą do budżetu jednorazowo opłatę w wysokości 5.225,76 

zł. Pan Sekretarz dodał, ze odbywa się to na wniosek, a do chwili obecnej nikt takiego wniosku nie 

złożył. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy wchodzą w to grunty placu buraczanego w Nowej Wsi? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że bonifikata dotyczy jedynie gruntów przeznaczonych na cele 

mieszkaniowe. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/52/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/53/2019  zmieniającą uchwałę Nr III/19/2018 z 

dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na 2019 rok. 

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że dodatkowe środki w kwocie 10.000,00 zł wprowadza się 

po dokonanej analizie wpływów środków za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 12 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/53/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/54/2019  zmieniającą uchwałę w sprawie 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029 oraz 

uchwałę Nr X/55/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2019. 

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2019 rok, jak w uzasadnieniu do uchwały 

Nr X/55/2019. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze dofinansowanie do zakupu radiowozu dla KPP Radziejów 

jest ze wskazaniem, że auto to ma być przeznaczone dla Posterunku Policji w Piotrkowie 

Kujawskim. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o ile wzrastają wpływy z podatku od nieruchomości? 

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że o 100 tys. zł od osób prawnych oraz o 50 tys. zł od osób 

fizycznych. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, ze zakres dochodów budżetowych w projekcie budżetu na rok 

kolejny jest ustalany na poziomie dochodów z roku poprzedniego. Jeśli zatem w ciągu roku 

podatkowego przybywa nieruchomości bądź zwiększa się liczba nieruchomości zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej to wpływy także rosną. Robi się to na podstawie deklaracji 

składanych przez osoby fizyczne oraz osoby prowadzące działalność gospodarczą. 

Radni przystąpili do głosowania.  

Wynik głosowania dot. uchwały Nr X/54/2019: 12 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/54/2019 została przyjęta. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr X/55/2019: 12 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/55/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał uchwałę Nr X/56/2019  zmieniającą uchwałę w sprawie 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarkę odpadami komunalnymi. 

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że zmiana tej uchwały jest wymogiem ustawowym gdyż w 

uchwale przed proponowaną zmianą mamy podany numer konta do wnoszenia opłat za gospodarkę 

odpadami komunalnymi, które jest kontem ogólnym, a obecnie musi być konto wyodrębnione do 

wnoszenia tych opłat, stąd proponowana zmiana uchwały. 

Radni przystąpili do głosowania.  

Wynik głosowania dot. uchwały Nr X/56/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr X/56/2019 została przyjęta. 

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że protokoły suszowe będą odwiezione do Urzędu 

Wojewódzkiego – Delegatura Włocławek w dniu 30 września 2019 r. 

- Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 5 minut przerwy w obradach X sesji. 

Wznowiono obrady po przerwie. 
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Ad. 9. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że nie wpłynęły do nie go interpelacje. 

 

Ad. 10 

- Pani Halina Wawrzyniak złożyła wniosek o postawienie znaku zakazu wjazdu samochodów 

ciężarowych na drogę Kaspral-Łabędzin.  

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w tamtym rejonie nie do końca została jeszcze zrobiona 

organizacja ruchu. 

- Pan Grzegorz Woźniak złożył wniosek o wyczyszczenie rowu macicznego. Dodał przy tym, że nie 

wie do kogo należy ten teren, czy jest to gmina Kruszwica, czy Piotrków Kujawski. Jeśli okaże się, 

że jest to teren należący do gminy Kruszwica poprosił o wystąpienie do tej gminy o w/w. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że się tym zajmie. Zostanie ustalone czyj jest ten teren, jeśli 

okaże się, ze należy on do gminy Piotrków Kujawski to zostanie to wykonane na bieżąco. 

- Pan Sławomir Kawczyński zadał pytanie odnośnie kopalni. Zapytał czy będzie robiona droga? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że proces trwa i jest nadal na etapie uzgodnień i poprawek 

oraz decyzji środowiskowej. 

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy można w jakiś sposób wpłynąć na PKP aby poprawiły estetykę 

dworca, na którym nie ma nawet tablicy z nazwą miejscowości „Piotrków Kujawski” oraz 

oświetlenia? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to teren pod bezpośrednim zarządem PKP, a dworzec 

formalnie jest zamknięty. Na temat jego remontu nikt nic nie mówi. Zapytam o to podczas wizyty, 

którą mam zamiar złożyć w najbliższy czwartek. Powiedział, że nie rozmawiał także na temat lampy, 

więc nie może udzielić konkretnej odpowiedzi. 

- Pan Krystian Betliński zapytał o termin realizacji sieci wodociągowej Palczewo-Zborowiec. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że dokumentacja na ten odcinek wodociągu jest w realizacji. 

Dodał, ze nie poda terminu realizacji zadania, ale zapewnił, że będzie on realizowany jako pierwszy z 

tych, na które przygotowywana jest dokumentacja. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o równiarkę na drogę Zatorze – Zborowiec oraz o wstawienie 

znaku ograniczenia prędkości na drodze w Zborowcu w rejonie zakrętu i składowiska złomu, gdzie 

widoczność jest ograniczona. Dodał, ze sprawę może rozwiązać także montaż lustra. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w tej chwili nie pamięta czy tam jest jeszcze teren 

zabudowany z uwagi na usytuowanie tablicy Piotrków Kujawski dalej czy też nie. Podał rozwiązanie 

wstawienia znaku zwężenia od strony ul. Zatorze. 

- Pan Jan Bladowski zapytał czy na ul. 1 Maja będą postawione nowe kosze na śmieci, czy też stare? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą zamontowane stare, odnowione kosze, ale stanie się 

to gdy pracownicy obecnie zatrudnieni zakończą inne zadania. 
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- Pan Błażej Fijałkowski powiedział, że na ul. Mostowej są zainstalowane dwie lampy słoneczne, 

które nie świecą. Zapytał czy jest możliwość ich naprawy lub wstawienia nowych? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że lampy te były już naprawiane 5 lub 6 razy. Nie wiadomo 

też czy nie trzeba tam wymienić paneli. Powiedział, że nie podejmie się ich naprawy gdy okaże się, 

że koszt naprawy przekroczy wartość lampy – około 20 tys. zł. 

- Pan Marek Zientkiewicz powiedział, że słuchał uważnie sprawozdania Burmistrza i stwierdził, że 

Burmistrz nie powiedział ani słowa na temat przetargu na dokumentację przebudowy osiedla przy 

parku, podczas gdy wspominał on o tym na sesji w dniu 17 czerwca, zapewniając, że prace nad 

przetargiem trwają i jest on przygotowywany. Dodał, ze odnosi wrażenie, że w tym kierunku nie jest 

nic robione. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze pominął to przez nieuwagę, a przetargi na zaplanowane 

inwestycje są kolejno przygotowywane, także na tę dokumentację. Powiedział, że przetarg ten 

zawiera szeroki zakres prac. 

- Pan Marek Zientkiewicz powiedział: „Czyli można z tego wnioskować, że  w tym roku, ten 

przetarg będzie ogłoszony.” 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że oczywiści. Dodał, że obawia się, iż jednak wyznaczone 

100 tys. zł nie wystarczy. Ponadto, jeśli mamy zrobić ten przetarg za tak duże pieniądze to musi być 

dokonany przegląd całej infrastruktury. 

- Pan Marek Zientkiewicz przypomniał także o tym, że od kwietnia zgłaszał również awarię lampy 

na ul. Targowej, która do chwili obecnej nie jest usunięta. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wydał polecenie naprawy tej lampy, ale tego nie 

skontrolował.  

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że zostanie to w najbliższym czasie naprawione. 

- Pan Marek Zientkiewicz podziękował i powiedział, że trzyma za słowo. 

- Pan Paweł Betliński zapytał kiedy będą składane wnioski na drogę i czy jest jakiś harmonogram 

tych wniosków. Zapytał od czego to zależy, czy od dobrej woli naszego włodarza czy urzędników 

jakie drogi mają być wytypowane do ewentualnego remontu lub budowy? 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że o tym kiedy składamy wnioski na dofinansowanie budowy dróg 

z jednej strony decydują terminy naboru wniosków, a z drugiej strony możliwości finansowe wkładu 

własnego gminy w danym momencie oraz możliwości przerobowe pracowników. Obecnie złożyliśmy 

dwa wnioski na dofinansowania, a w Starostwie procedowane jest pozwolenie na budowę ul. 

Smołowej, a procedurę przedłużyła ponadto konieczność otrzymania pozwolenia wodno-prawnego. 

Gdy uzyskamy to pozwolenie wówczas będziemy składali wniosek na dofinansowanie tej inwestycji. 

Powiedział, że w gminie Piotrków Kujawski robi się same duże inwestycje typu: budowa 

przedszkola, oczyszczalni ścieków, a jego samego atakuje się politycznie, bo nie złożył wniosku na 

drogi. Powiedział, ze złożył te wnioski na dofinansowanie dróg, ale w terminie dogodnym dla 
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samorządu. Dodał, że ma na uwadze drogi i będzie składał wnioski gdzie się da. Powiedział także, że 

w najbliższym czasie będzie trzeba podjąć czynności co do budowy bloku komunalnego i z 

pewnością nie będzie to tanie. 

- Pan Paweł Betliński powiedział, ze w jego wypowiedzi nie było polityki, być może jednak 

Burmistrzowi chodziło o wpisy, które prowadził z Wicestarostą – Panem Grzegorzem Piaseckim, 

dodał, ze jego samego interesuje tylko ulica. Zapytał czy były rozmowy z mieszkańcami, których 

grunty są w związku z tą inwestycją do wykupu? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jego zdaniem radny nie powinien zadawać takiego 

pytania, bo to świadczy o jego nieznajomości przepisów, bo nie można wystąpić o pozwolenie na 

budowę w momencie gdy nie ma się ustalonych praw własności. 

- Pan Paweł Betliński wyjaśnił, że podstawą jego pytania były informacje od mieszkańców oraz 

sołtysa Piotrkowa Kujawskiego. 

- Pan Sławomir Bogucki dodał, ze rozmowy na temat wyceny gruntów i operatów będzie 

prowadziło Starostwo, bo to jest w ich kompetencji. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że poruszał temat znaku ograniczający prędkość we wsi Łączki w 

maju, w czerwcu, w związku z czym zapytał czy on też uciekł, czy coś się w tym kierunku robi? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wszystkie znaki, na które złożono zapotrzebowania 

zostaną zakupione razem, z pewnością w tym roku. 

- Pan Błażej Barczak zapytał jaka jest przyczyna tego, ze podczas opadów deszczu na ul. Wiśniowej 

są zalewane piwnice? 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że pierwszy raz słyszy takie sygnały. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze w tej ulicy jest stara, miejscami zarwana kanalizacja 

deszczowa, którą teraz, przy okazji remontu ulic na tym osiedlu będzie się naprawiać. Dodał, ze to 

jest także odpowiedź na pytanie dlaczego te ulice są zgłoszone do dofinansowania. 

- Pan Błażej Barczak odpowiedział, że z tym faktem nie będzie polemizował, bo problem istnieje od 

dawna. Zapytał także jak wygląda gminna gospodarka odpadami komunalnymi w 2019 roku, czy 

wydatki zamkną się w zaplanowanych środkach, czy też będzie jakiś deficyt? 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, ze Burmistrz prosił go o szczegółowe sprawozdanie w tej 

kwestii, ale jego zdaniem w 2019 roku gmina da radę zmieścić się z kosztami w zaplanowanych 

środkach. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze poprosił o opracowanie kosztów poniesionych na 

gospodarkę odpadami komunalnymi za ostatni kwartał oraz analizę zbiorczą z ostatnich trzech 

kwartałów oraz o prognozę z uwagi na zmieniającą się opłatę marszałkowską (wzrost o 100 zł od 

tony). W momencie przeprowadzenia analizy tych danych będzie można powiedzieć co stanie się 

dalej. Obecnie wiemy, ze rosną ceny paliwa, opłat OC i AC dla pojazdów odbierających odpady i 

opłata marszałkowska. Dodał, ze w 2019 roku prawdopodobnie gmina wyjdzie na „0” lub na lekki 
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„+”, ale w kolejnym roku sam wzrost opłaty marszałkowskiej powoduje wzrost ceny na osobę o 3 zł. 

Burmistrz powiedział także, że poprosił kierownika zakładu komunalnego o stworzenie programu 

oszczędności, np. biorąc pod uwagę ograniczenie częstotliwości odbioru odpadów. Powiedział 

jednak na koniec, że szczegółowa analiza wszystko wykaże, ale dziś jeszcze nie może na ten temat 

nic więcej powiedzieć. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że może trzeba podnieść opłaty za śmieci działkowcom. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że się nie da. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że się da. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, ze na działkach jest 100 % odpłatności, a działkowiczów 

jest mniej niż kiedyś. Dodał, ze śmieci na działkach są często podrzucane przez inne gminy, nawet 

przez mieszkańców naszej gminy. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że koszty idą z góry, szczególnie koszty wynagrodzeń. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że mamy najniższe stawki w okolicy. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że w ostatnim czasie gmina Piotkrów Kujawski zakupiła 

400 koszy do popiołu dla mieszkańców, a kolejne 300 będzie zakupione. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli system wywozu odpadów komunalnych z terenów 

rekreacyjnych się nam finansuje to nie ma podstaw do podnoszenia opłat. Wtrącił ponadto, że w 

mieście Radziejów przetarg na wywóz i zbiórkę odpadów komunalnych wyszedł drożej w stosunku 

do ubiegłego roku o 32 %. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy wyznaczone na zakup rębaka 5 tys. zł wystarczy na kupno 

wytrzymałej maszyny, czy przypadkiem nie będzie to „made in China”? 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że swoje zdanie w tej kwestii wyraził w odpowiednim 

czasie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze z parametrów tego urządzenia wynika, że  będzie ono 

wystarczające na nasze potrzeby, a ponadto jest ono mobilne i może być podłączane do ciągnika. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy naprawa placu zabaw w Nowej Wsi odbędzie się teraz czy na 

wiosnę? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będzie robione to w najbliższym czasie. Będą 

remontowane i uzupełniane w sprzęty place zabaw w Nowej Wsi oraz przy ul. Targowej. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o termin termomodernizacji świetlicy w Przewozie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze ekipa remontowa jest obecnie w remizie w Jerzycach, a 

gdy tylko skończy tam prace to przejdzie do Przewozu. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy jest planowane utwardzenie drogi w kierunku wsi Mostki? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą robione kolejne odcinki dróg. 
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- Pan Błażej Barczak powiedział, że radni rozmawiali z Burmistrzem o sprzedaży działki w Połajewie 

i mieli do tego zastrzeżenia, a sprzedaż miała być wstrzymana. Tymczasem sprzedano działkę a 

informacji o przetargu nie było w BIP-ie. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że cenę działki wyceniał rzeczoznawca na podstawie średnich 

cen obowiązujących w tym rejonie. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że była to rażąco niska cena. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał skąd Pan Barczak wie, że to była rażąco niska cena? 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że sprzedaliśmy działkę w pierwszej linii brzegowej za około 3 tys. 

zł za 1 ar (16 arów za 52 tys. zł),a średnia cena ara sprzedaży podobnych działek to 10 tys. zł za ar. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ustawy dla samorządów w kwestii takich wykupów są inne 

niż dla osób prywatnych, ponadto Rada uchwaliła przepisy w tym zakresie, które mówią o zniżkach 

dla osób przy wieczystym użytkowaniu. Ponadto urząd musi opierać się na operatach, które sam 

zleca. Burmistrz dodał, że użytkownicy wieloletni tego gruntu mieli prawo pierwokupu. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że nie mają takiego prawa. 

- Pan Sławomir Bogucki dodał, że gdyby w drodze przetargu kupił to ktoś inny niż dotychczasowy 

użytkownik, to kupujący musiałby zwrócić dotychczasowemu użytkownikowi nakłady poczynione 

na tej nieruchomości. Zakup ten został poczyniony zgodnie z prawem. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze on by tego za 1/3 ceny nie sprzedał. Ponadto kupujący nie mieli 

prawa pierwokupu, a Urząd nie zadbał o prawidłowe ogłoszenie przetargu, zostało to ukryte na 

stronie internetowej, tak aby wiedziało o tym jak najmniej osób. Mieliśmy zapewnienia, ze 

wstrzymamy ten przetarg, a tymczasem on się odbył, a ja z radnym Woźniakiem dowiedzieliśmy się 

dzień przed przetargiem. Powiedział także, że był na przetargu i Państwo, którzy to kupili cieszyli 

się, ze są sami. 

- Pan Sławomir Bogucki poprosił o wskazanie miejsca na stronie, gdzie to było ogłoszone. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że było to ogłoszone w zarządzeniach, ale nie było ogłoszone w 

zakładce przetargi. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy Pan Barczak oskarża go o to, ze zrobił to celowo, aby komuś 

coś utrudnić? 

- Pan Błażej Barczak odpowiedział, że nie. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że były w sprawie tej działki telefony i można to udowodnić. 

Ludzie pytali czy ta działka jest zabudowana, ale gdy dowiadywali się, że jest zabudowana i trzeba 

zwrócić nakład to się wycofywali. Ponadto mienie, które było na tej działce nie było gminne i nie 

podwyższało jej wartości. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze cieszy się z takiego stanowiska, bo on, jako reprezentant będzie 

starał się o przekazanie działki na działalność szkoły, a tam też są zabudowania. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie ma on takiego prawa, bo zarządcą szkoły jest Starostwo. 
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- Pan Błażej Barczak odpowiedział, że zwróci się o to Starostwo. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o wprowadzenie zasady rozmawiania ze sobą, poprosił aby radni i 

Burmistrz do siebie dzwonili i rozmawiali, a opisywanie się w Internecie to nie jest wyjście. Dodał, 

ze on sam jest zawsze otwarty na rozmowy z każdym. Powiedział, ze portale społecznościowe nie są 

dobrym miejscem na dyskusje, a dyskusje tam prowadzone wprowadzają opinię publiczną w błąd, a 

nawet często kłamią. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy ktoś zauważył jakikolwiek jego wpis oceniający pracę innych 

samorządów? – Nie, bo ja tego nie robię, a w swoich wpisach odnoszę się tylko do ataków na nasz 

system zarzadzania, a Piotrków Kujawski robi i to dużo. Powiedział, ze Piotrków Kujawski jest 

samorządem i nie życzy sobie oceniania działań, które są zgodne z prawem i zgodnie z potrzebami. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że chodzi mu o wpis nieprawdziwy wpis dotyczący jego osoby. 

- Pan Sławomir Bogucki zapytał, który wpis jest nieprawdziwy. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że chodzi o wpis Burmistrza, że on, jako radny nic nie zrobił w 

sprawie przywrócenia linii autobusowych. Przypomniał, ze w dniu 28 czerwca jako pierwszy o to 

wnioskował, złożył na ręce Burmistrza interpelację w tej sprawie i zebrał ponad sto podpisów 

mieszkańców, rozmawiał z Urzędem Wojewódzkim co do dofinansowania i również podjął 

rozmowy z przewoźnikami. W związku z tym, że nie jest on decydentem potrzebował wsparcia 

Burmistrza. Zapytał, który sołtys czy radny zrobił więcej w tej sprawie niż on? Powiedział także, ze 

cieszy się z przywrócenia połączeń autobusowych, ale miał nadzieję, że nie dojdzie do tej dyskusji, 

ale widocznie tak musiało być. Dodał, ze nigdy nie robił sobie wycieczek personalnych pod adresem 

Burmistrza, bo uważa, że pewnym osobom, na stanowiskach to po prostu nie przystoi. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze rozmowy w sprawie przywrócenia połączeń autobusowych 

prowadził przynajmniej od maja i nikt nawet nie chciał słuchać o dofinansowaniu, a Pan Barczak 

mógł pisać tysiące pism. Obecnie zgodziły się jeździć dwie firmy, ale nie chcą one dofinansowań, 

które ich zwiążą przynajmniej na trzy miesiące, podczas gdy może okazać się, że nie będzie to 

rentowne. Podziękował za zaangażowanie sołtysom, którzy namawiali, podziękował radnemu 

Radosławowi Kocentowi, dzięki któremu jeden z przewoźników zgodził się na współpracę. 

„Podziękowałem tym, którym uważałem, nie będę Pana wychwalał, ani ganił, ale jeśli Pan się czuje 

pokrzywdzony, to są to nasze prywatne sprawy.” 

- Pan Arkadiusz Włodarski zakończył dyskusję na temat przewozów autobusowych. 

- Pan Paweł Betliński zapytał czy będą jeszcze na terenie gminy Piotrków Kujawski powstawały 

siłownie napowietrzne i place zabaw, a jeśli tak, to gdzie będą usytuowane? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze będą one budowane w miarę dostępności środków i 

wówczas Rada będzie się zastanawiać nad ich lokalizacją. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, żeby w przyszłości w WPF zawrzeć zapis o budowie ścieżki 

rowerowej. 
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- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze jeśli radni mają jakieś wizje i kierunki to owszem, niech je 

wskazują, a będzie podjęta dyskusja na ich temat. 

- Pan Marian Stramowski zapytał do kiedy można składać wnioski do budżetu? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze do 30 września, ale jeśli wniosek wpłynie nieco później, 

np. do 4 października, to także zostanie uwzględniony. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad X sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie X sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:50 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


